



NEW YEAR'S AT-HOME EXPERIENCE

Pastor Andy Wood December 30–31, 2023

What is God's vision for my life for this year?

"The Lord says, 'I will guide you along the best pathway for your life. I will advise you and watch over you."

Psalm 32:8 (NLT)

Readings from:

2 Kings 9:4-6, 2 Kings 9:22, 2 Kings 10:26-31 (NIV)

Not having an idol in our homes doesn't mean we don't have idols in

"And why worry about a speck in your friend's eye when you have a log in your own? How can you think of saying to your friend, 'Let me help you get rid of that speck in your eye,' when you can't see past the log in your own eye? Hypocrite! First get rid of the log in your own eye; then you will see well enough to deal with the speck in your friend's eye."

Matthew 7:3–5 (NLT)

A _____ life leads to _____ vision!

1. What have you been flirting with that, when it's full-grown, has the power to destroy your life?

"But each person is tempted when they are dragged away by their own evil desire and enticed. Then, after desire has conceived, it gives birth to sin; and sin, when it is fullgrown, gives birth to death. Don't be deceived, my dear brothers and sisters."

James 1:14–16 (NIV)

"Search me, God, and know my heart; test me and know my anxious thoughts. See if there is any offensive way in me, and lead me in the way everlasting." Psalm 139:23–24 (NIV) 2. What is the thing you would change if you weren't concerned with the cost?

3. What would you change if you truly believed God wanted to help you?

"But when the Helper comes, whom I shall send to you from the Father, the Spirit of truth who proceeds from the Father, He will testify of Me." John 15:26 (NKJV)

4. What is the cost of not changing?

"But your iniquities have separated you from your God; your sins have hidden his face from you, so that he will not hear." Isaiah 59:2 (NIV)

5. What will you do with this message?

"Whoever conceals their sins does not prosper, but the one who confesses and renounces them finds mercy." Proverbs 28:13 (NIV)

"If we confess our sins, he is faithful and just and will forgive us our sins and purify us from all unrighteousness."

1 John 1:9 (NIV)

Take your next step



1. hearts 2. cleaner 3. clearer

saddleback.hk

Follow us @saddlebackhk





新年新願景

胡安迪牧師 2023 年 12 月 30-31 日

上帝給我 2024 年的願景是甚麼?

「上主說:『我要引導你走最佳美的人生路,我要勸導你,看顧你。』」

詩篇 32:8 (新普及譯本)

請閱讀:

列王紀下 9:4-6; 9:22; 10:26-31 (和合本)

我們家裏沒有偶像,並不代表 沒有

「你自己眼中有梁木·為甚麼卻只為朋友眼裏的木屑擔心呢?你的視線無法越過自己眼中的梁木·又憑甚麼對朋友說『讓我幫你挑去眼裏的木屑』呢?偽善的人啊! 先除去你自己眼中的梁木·然後才能看得清楚·再去處理你朋友眼裏的木屑。」 馬太福音 7:3-5 (新普及譯本)

的願景來自更 的生命!

1. 你一直在「玩火」的是甚麼,它一旦「爆發」,能毀掉你的一生?

「但各人被試探·乃是被自己的私慾牽引、誘惑的。私慾既懷了胎·就生出罪來; 罪既長成·就生出死來。我親愛的弟兄姊妹·不要被人誤導了。」

雅各書 1:14-16 (和合本/新普及譯本)

「神啊·求你鑒察我·知道我的心思;試煉我·知道我的意念·看在我裏面有甚麼惡行沒有·引導我走永生的道路。」

詩篇 139:23-24 (和合本)

2. 若無須考慮代價,你會改變甚麼事情?

3. 若你視上帝為「幫助者」,會有何改變?

「但我要從父那裏差保惠師來‧就是從父出來真理的聖靈‧他來了‧就要為我作見證。」 約翰福音 15:26 (和合本)

4. 不改變的代價是甚麼?

「但你們的罪孽使你們與神隔絕,你們的罪惡使他掩面不聽你們。」 以賽亞書 59:2 (和合本)

5. 你將如何回應這篇信息?

「遮掩自己罪過的・必不亨通;承認離棄罪過的・必蒙憐恤。」

箴言 28:13 (和合本)

「我們若認自己的罪·神是信實的·是公義的·必要赦免我們的罪·洗淨我們一切的不義。」 約翰一書 1:9 (和合本)

邁出你的トー步



1. 心裏 2. 清晰 3. 潔淨